



MEMBERSHIP APPLICATION GUIDANCE
NOTE AND DETAIL
會籍申請指引及細則

Company Information

Hong Kong Professional Photographer Network (HKPPN) is founded in 2000, it is an interactive information platform designed to promote photography and related industries.

HKPPN provides services to all professional photographers, thematic photographer, advertising agencies and related industries. HKPPN is not only provide the latest information and market dynamics of photography for members, but also a platform for the advertising and commercial customers search for the suitable photographers.

公司簡介

香港攝影師聯網(HKPPN)成立於2000年，是一個專為推廣攝影及相關行業的互動資訊平台。本會的服務對象是所有專業攝影師或各專題攝影師，廣告公司及相關行業，不但為會員提供最新的攝影資訊及市場動態，亦同時是一個讓廣告及商業客戶搜尋合適攝影師的網絡平台。

Mission

Our target is to offer a widely recognized, accepted and recommended international photographer internet, enhance Hong Kong transparency of the photographic industry, impulse Hong Kong photographic industry onward, and brought to all over the world by internet, to enhance the international status of Hong Kong photographic industry.

理念

我們的目標是為各會員連成一個唯國際所認受的攝影師互聯網，提高香港攝影業的透明度，推動香港攝影工業向前，並利用互聯網帶至全球每一個角落，提升香港攝影業的國際地位。

Application

Eighteen years or older, regardless of nationality, all professional photographer, all thematic photographer or person for the job with photography. Applicants should submit the application form and identity together with at least 5 works of each category was selected.

入會方法

十八歲或以上，不分地域國籍、各專業攝影師、專題攝影師或以攝影為職業的人仕。有意申請者請將填妥之申請表格，連同身份證明，及所選擇之攝影類別的五幅作品，遞交至本會。

Types of Member

Local Member - All living in Hong Kong, holding the Hong Kong ID and offer the Hong Kong contact address(P.O BOX is not acceptable), working with Hong Kong-based photographer.

Foreign Member - All living outside, to provide non- Hong Kong contact address (P.O BOX is not acceptable), and working without Hong Kong-based photographer.

會員類別

本地會員-所有於香港居住、並持有香港身份証及提供香港聯絡地址(不接受郵政信箱)，及工作業務以香港為基地的攝影師。
外地會員-所有於外地居住，並提供非香港聯絡地址(不接受郵政信箱)，及工作業務並非以香港為基地的攝影師。

Rights and Interests

1. Each member could choose up to five categories were:
2. Members could receive discounts offered by specified supplier, please refer to the information on this site;
3. Members would invited to participate in the activities of text or pictures, to enrich the site content, help with publicity of the business;
4. Members could priorities to attend our activity.

權益

1. 每名會員可最多獲五個選擇類別。
2. 會員可獲得指定供應商折扣優惠，詳情請留意本會消息。
3. 會員獲邀請參與文字或圖片之活動，以豐富網站內容，助業務宣傳之用。
4. 會員可優先參與本會舉行之活動。

Charges

The annual accounting date is on April, contributions per year. Pay at least the first 6 months of contributions up to a maximum of 18 months.
Local Member - The first registration fee is HK\$800.00, and HK\$125.00 monthly.
Foreign Member - The first registration fee is US\$100.00, and US\$20.00 monthly.

收費

會費按年度繳交，每年以4月為年結。首年最少繳交6個月會費，最多不超過18個月會費。
本地會員-首次登記費為港幣八百元正，月費為港幣一百二十五元正。
外地會員-首次登記費為美金壹佰元正，月費為美金二十元正。

Declaration

1. HKPPN is a non-political, religious, ethnic orientation, only a platform to display creative works of all members. Select members of this site reserves the rights, and termination of membership under the following circumstances personal website link.
2. If pictures, articles, message shown on the members website with potential violations of the Government of HKSARS law, or Indecent, obscene, exaggerated violence, slander others, the strong political overtones, inciting slogans, etc.

Detrimental to the reputation of the website

HKPPN reserves the right to the emergence of the above member's links could be stopped in the situation without notice the member, until the infringing content cancelled. Link is terminated for any loss, HKPPN will not bear any responsibility and fees payment will not be refunded. All pictures, texts provided by member should owned by himself, must be the creator of the work, and to authorize the site published indefinitely, HKPPN will not confirm the copyright ownership of the work, in case the site breached the law or any legal of the country of the claimants by publishing or publish the work, the responsibility must be borne by the member, and HKPPN reserves the rights that recover to the member of damage on the site of the incident.

聲明

1. 本會是一個不含政治、宗教、種族取向，是讓各會員擺放創作作品的平台。本會保留選取會員的權利，並於下列情況下終止會員的個人網頁連結，
2. 若會員於其本身網頁內有潛在違反香港特別行政區(HKSARS)法律的圖片、文章、訊息，或有不雅、淫穢、喧染暴力、誹謗他人、強烈政治色彩、煽動口號、等。有損本會聲譽。

本會有權因上述情況的出現便可以在未知會該會員情況下終止該會員的網頁連結，直至該有問題內容被刪除為止。被終止連結時的一切損失，本會不會背上任何責任，已繳交的費用亦概不發還。各會員所提供之圖片、文字之版權均屬他本人擁有，同時必須是該作品的原創者，並授權本會沒有時間限制地刊登。本會不會印證該作品之版權誰屬，如本會因刊登或發布該作品而觸犯香港法例或申索者所屬的國家下之任何法律，其責任則必須由該會員承擔，及本會保留向該會員追討有關事件對本會做成損害的權利。